
TJ SOKOL PROSEČ POD JEŠTĚDEM 
 

 

IČ: 44224249 
Sídlo: Proseč pod Ještědem 135, 463 43 Proseč pod Ještědem 

 

Zápis z jednání mimořádné Valné hromady TJ Sokola Proseč pod Ještědem 

ze dne 19. června 2024. 

• Br. R. Šikner přivítal přítomné členy a starostu obce p. T. Schwartze. 

• Za předsedajícího byl zvolen br. R. Šikner.  

• Za zapisovatele byl zvolen br. S. Šéfr. 

• Na začátku schůze nebyla VH usnášeníschopná s nadpoloviční většinou členů TJ, po čekací 
době 15 minut již byla usnášeníschopná podle Stanov ČOS (32 z 85ti možných).   

• Byl schválen program MVH. 

• Byly schváleny jednací a hlasovací řády.  

• Byli schváleni jednotliví členové do komisí následovně:   
o do mandátové komise ses. J. Šiknerová  a  ses. Z. Stará  st. 
o do návrhové komise br. J. Hendrych a br. P. Starý  

• Starosta obce ve svém vystoupení seznámil se snahou OÚ Proseč pod Ještědem narovnat 
majetkově právní stavy, kdy veřejné prostory jsou ve vlastnictví  jiné osoby než OÚ. Jedná 
se převážně o komunikace, kde uvedl několik příkladů již proběhlého odkupu. Oznámil, že 
po převedení pozemku na OÚ, obec uvažuje s opravou větší části této komunikace. 

• Br. R. Šikner dále seznámil s prodejem pozemků p. č. 1159/11 o výměře 333 m2 , ostatní 
plocha (ost. komunikace) a p. č. 1159/16 o výměře 12 m2 , ostatní plocha (ost. 
komunikace), které vzniknou dělením a sloučením podle geometrického plánu č. 374-
58/2024 vyhotoveným Ing. J. Sadílkem. Kupujícím výše uvedených p. č. je Obec Proseč pod 
Ještědem, cena 200 Kč/m2 , celkem tedy 69 000 Kč (šedesátdevěttisíckorunčeských). Tato 
cena bude převedena na účet TJ Sokola Proseče pod Ještědem do 7 dnů po provedení 
zápisu vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí.  

• Tento návrh na prodej pozemků byl jednohlasně schválen. 

• Jednatelka TJ ses. Z. Guschlová oznámila, že 25. 6. 2024 byl podán návrh na sloučení 
pozemku dle geometrického plánu. 

• V diskusi byl projednán XVII. Všesokolský slet, po skončení MVH budou promítnuta videa 
ze krajského sletu v Turnově.  

• Dále zazněly informace o průběhu stavebních úprav sokolovny pro Horačky. Vše jako 
informace bez úkolu. 

• Hospodář br. R. Šikner sdělil informace ze schůzí Župy Ještědské a aktuální informace o 
dění v ČOS. 

• Na závěr bylo přijato usnesení z mimořádné VH. 
  

V Proseči pod Ještědem, dne 26.6.2024                                                 Zapsal: br. Stanislav Šéfr                                                                

 


